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Protokół nr 45/2022
z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
odbytego 7 grudnia 2022 r.

Posiedzenie Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
odbyło w sali obrad (pok. 229) Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle przy ul. Grzegorza
Piramowicza 32.

W posiedzeniu uczestniczyli:

1) Wojciech Jagiełło – zastępca prezydenta ds. oświatowych i społeczno-
gospodarczych;

2) Joanna Hariasz – skarbnik miasta;
3) Beata Kaczyńska-Pogwizd – kierownik Wydziału Kultury, Sportu i Turystyki;
4) Bożena Jankowska – kierownik Wydziału Oświaty i Wychowania;
5) Katarzyna Mąka – dyrektor Zespołu Obsługi Oświaty i Wychowania;
6) Piotr Gabrysz – dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury;
7) Tomasz Radłowski – dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji;
8) Joanna Ciosek - główny księgowy Miejskiej Biblioteki Publicznej;
9) Ewelina Badurek - główny księgowy Muzeum Ziemi Kozielskiej;
10)Zuzanna Makarewicz – przewodnicząca Młodzieżowej Rady Miasta;
11)Jędrzej Lichosik - wiceprzewodniczący Młodzieżowej Rady Miasta;
12)Mateusz Sobczyk - wiceprzewodniczący Młodzieżowej Rady Miasta;
13)Filip Sochaj – sekretarz Młodzieżowej Rady Miasta.

Obecność członków komisji - według załączonej listy obecności, która stanowi
załącznik do niniejszego protokołu.

Ad 1.
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.

Otwarcia posiedzenia o godz. 16:05 stwierdzenia prawomocności obrad i powitania
dokonał przewodniczący komisji Andrzej Kopacki.
W chwili rozpoczęcia obrad wszyscy radni byli obecni.
Przewodniczący komisji stwierdził, że zostało osiągnięte kworum oraz, że obrady
Komisji Edukacji, Kultury i Sportu są prawomocne.
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Ad 2.
Wnioski do porządku obrad.

Proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Wnioski do porządku obrad.
3. Zaopiniowanie projektu budżetu miasta na rok 2023 w zakresie działania komisji.
4. Zaopiniowanie projektu wieloletniej prognozy finansowej na lata 2023-2035
5. Omówienie działań oraz problemów w funkcjonowaniu Młodzieżowej Rady

Miasta. Plany nowej rady na przyszłość.
6. Przyjęcie planu pracy komisji na 2023 r.
7. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
8. Zakończenie obrad.

W związku z brakiem zgłoszonych wniosków do porządku obrad, przewodniczący
komisji przeszedł do kolejnego punktu.

Ad 3.
Zaopiniowanie projektu budżetu miasta na rok 2023 w zakresie działania
komisji.

Andrzej Kopacki zapytał, czy budżet miasta posiada wystarczająco środków
finansowych, aby w 2023 roku bezpiecznie funkcjonowały placówki oświatowe.

Zastępca prezydenta Wojciech Jagiełło odpowiedział, iż na chwilę obecną środków
powinno starczyć, natomiast wiadomo mogą się pojawić różne sytuacje.

Katarzyna Dysarz zapytała dyrektora Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji, jakich
wniosków nie ujęto w budżecie, ponieważ wiadomo, iż zapotrzebowanie w mieście
jest spore.

Dyrektor Tomasz Radłowski odpowiedział, iż niestety nie przyjęto wniosku
dotyczącego modernizacji stadionu przy ul. Chrobrego, ponieważ planuje się
koncepcję modernizacji wzbogacić o budowę boiska pełnowymiarowego do gry
w piłkę nożną ze sztuczną trawą. W chwili obecnej pracownicy przygotowują wniosek
do ministerstwa sportu o dofinansowanie tej inwestycji.
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Katarzyna Dysarz zapytała o stan techniczny instalacji na krytej pływalni oraz
o zaplanowane środki na naprawę instalacji w 2023 roku.

Dyrektor odpowiedział, że w budżecie zaplanowano środki na przygotowanie
odpowiedniej dokumentacji na remont centrali wentylacyjnej.

Katarzyna Dysarz zapytała o przedszkole na osiedlu Cisowa.

Wojciech Jagiełło odpowiedział, iż od 1 września 2023 roku będzie funkcjonowało.

Jacek Król zapytał, czy Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji analizował koszty zużycia
oleju opałowego do ogrzewania obiektów, a koszty ogrzewania gazem.

Wojciech Jagiełło odpowiedział, iż w chwili obecnej zdecydowanie bardziej opłaca się
ogrzewać gazem.

Jacek Król poprosił o taką analizę.

Katarzyna Dysarz zapytała o filię nr 8 biblioteki publicznej, a mianowicie jaki zakres
zadań będzie realizowany za 650 tys. zł, które zaplanowano w budżecie.

Wojciech Jagiełło odpowiedział, że jeszcze raz tyle środków biblioteka otrzyma z
dofinansowania. Środki będą przeznaczone na generalny remont.

Przewodniczący komisji Andrzej Kopacki powiedział, iż dyskusja została wyczerpana
i poddał pod głosowanie projekt budżetu miasta:

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (7)
Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Katarzyna
Kukolka-Bogocz, Michał Nowak, Ireneusz Wiśniewski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Jacek Król

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 7, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 1,
pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu miasta na rok 2023 w zakresie działania
komisji.
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Ad 4.
Zaopiniowanie projektu wieloletniej prognozy finansowej na lata 2023-2035.

Przewodniczący komisji poddał pod głosowanie projekt wieloletniej prognozy:

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (7)
Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Katarzyna
Kukolka-Bogocz, Michał Nowak, Ireneusz Wiśniewski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Jacek Król

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 7, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 1,
pozytywnie zaopiniowała projekt wieloletniej prognozy finansowej na lata 2023-2035.

Ad 5.
Omówienie działań oraz problemów w funkcjonowaniu Młodzieżowej Rady
Miasta. Plany nowej rady na przyszłość.

Zuzanna Makarewicz, przewodnicząca Młodzieżowej Rady Miasta poinformowała, iż
rada planuje przeprowadzenie negocjacji z Miejskim Zakładem Komunikacyjnym na
temat zwiększenia ilości kursów autobusów przez osiedle Żabieniec. Kolejne pomysły
to: zachęcanie do oddziału młodzieżowego Studnia, kontynuacja spotkań open space,
organizacja turnieju e-sportowego, kino plenerowe oraz ponowne kolorowe
zakończenie roku szkolnego.

Członkowie komisji zaproponowali przedstawicielom młodzieżowej rady współpracę.

Przewodniczący komisji podziękował przedstawicielom młodzieżowej rady na
przybycie.

Ad 6.
Przyjęcie planu pracy komisji na 2023 r.

Komisja przygotowała następujący plan pracy:
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Styczeń

Przygotowanie miejskich placówek kulturalnych, sportowych i oświatowych do ferii
zimowych (MBP, Muzeum Ziemi Kozielskiej, MOSiR, MOK, Wydział Oświaty
i Wychowania).

Luty

Spotkanie z przedstawicielami klubów sportowych z Kędzierzyna-Koźla
(przedstawienie informacji dot. sekcji oraz osiągnięć, a także ich potrzeb oraz
oczekiwań).

Inwestycje oraz remonty - plany oraz stan realizacji niektórych zadań w placówkach
oświatowych, kulturalnych i sportowo-rekreacyjnych. Potrzeby zgłaszane w tym
zakresie przez poszczególne instytucje, radnych oraz mieszkańców Kędzierzyna-
Koźla. Pozyskiwanie funduszy zewnętrznych na ten cel.

Marzec

Program „Maluch+”. Spotkanie z przedstawicielami niepublicznych i publicznych
żłobków.

Funkcjonowanie świetlic w publicznych szkołach podstawowych.

Promocja Kędzierzyna-Koźla. Aktualnie prowadzone i planowane działania gminy w
tym zakresie.

Kwiecień

Sprawozdania z działalności za 2022 rok:
- Miejskiego Ośrodka Kultury,
- Miejskiej Biblioteki Publicznej,
- Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji,
- Muzeum Ziemi Kozielskiej.

Postępy w realizacji Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami.

Maj

Opinia komisji do sprawozdania z wykonania budżetu miasta za 2022 rok w zakresie
działania komisji.
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Podsumowanie współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami
realizującymi zadania gminy w sferze publicznej za 2022 r.

Czerwiec

Przygotowanie miejskich placówek kulturalnych i sportowych do pracy w trakcie
nadchodzących wakacji (MBP, Muzeum Ziemi Kozielskiej, MOSiR, MOK).

Przygotowanie placówek oświatowych oraz miejsc opieki nad dzieckiem do lat 3 do
wakacji, w szczególności w zakresie zapewnienia ciągłości opieki nad dzieckiem do
lat 3 oraz w wieku przedszkolnym, jak i oferty szkół podstawowych i
ponadpodstawowych dla uczniów pozostających na terenie miasta.

Lipiec - Przerwa wakacyjna.

Sierpień

Stan przygotowań placówek oświatowych do nowego roku szkolnego 2023/2024.
Wyniki naborów do szkół i przedszkoli na rok szkolny 2023/2024.
Planowana organizacja klas sportowych na rok szkolny 2023/2024.

Wrzesień

Turystyka w mieście, realizacja założeń oraz zamierzenia na przyszłość.
Turystyka weekendowa - Odrzański Szlak Rowerowy Blue Velo.

Propozycje komisji do budżetu miasta na 2024 rok.

Październik

Informacja o realizacji zadań oświatowych miasta Kędzierzyn-Koźle w minionym
roku szkolnym.

Omówienie działań oraz problemów w funkcjonowaniu Młodzieżowej Rady Miasta.

Listopad

Podsumowanie pracy komisji w 2023 roku.
Propozycje wykazu imprez historycznych, kulturalnych i sportowych planowanych
przez gminę Kędzierzyn-Koźle na 2024 rok (MBP, Muzeum Ziemi Kozielskiej,
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MOSiR, MOK).

Grudzień

Zaopiniowanie projektu budżetu miasta na rok 2024 w zakresie działania komisji.
Przyjęcie planu pracy komisji na 2024 rok.

W związku z brakiem uwag przewodniczący komisji Andrzej Kopacki poddał pod
glosowanie ww. plan:

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (8)
Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Jacek Król,
Katarzyna Kukolka-Bogocz, Michał Nowak, Ireneusz Wiśniewski

Komisja jednogłośnie pozytywnie (8 głosami „za”) przyjęła plan pracy na rok 2023.

Ad 7.
Sprawy bieżące i wolne wnioski.

Komisja ustaliła termin kolejnego posiedzenia na 17 stycznia 2023 r. godz. 16:00.

Ad 8.
Zakończenie obrad.

Przewodniczący obrad podziękował za udział w posiedzeniu, po czym o godz. 17:15
zamknął obrady Komisji Edukacji, Kultury i Sportu.

PRZEWODNICZĄCY KOMISJI (-)

Andrzej Kopacki

Protokołowała Joanna Motyl


